



Дата: 09 октября 2024

По требованию.

Декларация соответствия полипропиленовых марок

МАРКИ: PP H030 GP/7; PP H031 BF/7; PP H036 BF/7; PP H120 GP/7; PP H250 GP/7;
PP H270 FF/7; PP H350 FF/7

Мы подтверждаем, что указанные выше гранулированные марки полипропилена, произведенные на Kazakhstan Petrochemical Industries Inc LLP, могут быть использованы по назначению в области контакта с пищевыми продуктами в полном соответствии с Федеральным Актом по Пищевым продуктам, Лекарственным средствам и Косметике (the Federal Food, Drug, and Cosmetic Act) и всех применимых в данном случае регламентов для пищевых добавок без ограничений, как по типу пищевых продуктов (см. Таблицу 1, CFR 21 §176.170(c)), так и по FDA условиям использования (см. Таблицу 2, CFR 21 §176.170(c)).

В частности, указанные марки полипропилена соответствуют требованиям по результатам тестирований, сформулированным в разделах CFR 21 §177.1520 ("Olefin polymers") (c), пункт 1.1a регламента Администрации по Пищевым продуктам и Лекарственным средствам США (the U.S. Food and Drug Administration (FDA)).

Данная информация не затрагивает случаи:

- модификаций нашего продукта добавлением к нему любого компонента;
- модификаций нашего продукта в процессе переработки;
- ненадлежащего хранения или использования наших продуктов потребителем.

И.о. директора по производству
(Главный инженер)

А. Досжанов



Effective date: 09 October 2024

To whom it may concern.

Declaration of Compliance for Polypropylene Grades

GRADES: PP H030 GP/7; PP H031 BF/7; PP H036 BF/7; PP H120 GP/7; PP H250 GP/7; PP H270 FF/7; PP H350 FF/7

We confirm that the mentioned above granulate grades of polypropylene, manufactured by Kazakhstan Petrochemical Industries Inc LLP, may be used as intended in food-contact applications, in full compliance with the Federal Food, Drug, and Cosmetic Act, and all applicable food additive regulations, without limitation as to type of food (see Table 1, CFR 21 §176.170(c)) or to FDA's conditions of use (see Table 2, CFR 21 §176.170(c)).

In particular, the mentioned polypropylene compositions meet specifications as per applicable end-tests set forth under sections CFR 21 §177.1520 ("Olefin polymers") (c), Item 1.1a of the U.S. Food and Drug Administration (FDA) regulation.

This statement does not cover:

- any modification of our product by any addition of any other product to it;
- any modification of our product resulting from processing of the product, or;
- an inadequate use and/or storage of our product or the finished articles by the end user.

**Acting Director of Production
(Chief Engineer)**

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'A. Doszhanov', is positioned above the printed name.

A. Doszhanov



Дата: 09 октября 2024

По требованию.

**Декларация соответствия марок полипропилена (ПП)
требованиям RoHS и по упаковке и отходам упаковки**

МАРКИ: PP H030 GP/7; PP H031 BF/7; PP H036 BF/7; PP H120 GP/7; PP H250 GP/7;
PP H270 FF/7; PP H350 FF/7

Настоящим мы информируем, что в процессе производства указанных выше марок полипропилена мы не добавляем преднамеренно в продукты **кадмий, свинец, ртуть, шестивалентный хром, полибромированные бифенилы (PBB), полибромированные бифениловые эфиры (PBDE) и фталаты, такие как ди(2-этилгексил)фталат (DEHP), бутилбензилфталат (BBP), дибутилфталат (DBP) и диизобутилфталат (DIBP).**

На основании приведённых тестов на образцах продуктов результаты по **кадмию, свинцу, ртути, шестивалентному хрому, полибромированным бифенилам (PBB), полибромированным бифениловым эфирам (PBDE) и фталатам, таким как ди(2-этилгексил)фталат (DEHP), бутилбензилфталат (BBP), дибутилфталат (DBP) и диизобутилфталат (DIBP),** соответствуют лимитам, установленным:

- RoHS Директивой (EU) 2015/863, дополняющей Приложение II к Директиве 2011/65/EU;
- Административными мерами по ограничению использования опасных веществ в электротехнической и электронной продукции от 21 января 2016 года (China RoHS II) и Китайском национальном стандарте GB/T 26572-2011;
- Директивой 94/62/EC (Packaging and packaging waste, со всеми дополнениями) и Coalition of Northeastern Governors (US CONEG, Heavy Metals) с требованием непреднамеренного содержания кадмия, свинца, ртути, шестивалентного хрома менее 100 ppm.

Данная декларация не затрагивает случаи:

- модификации продуктов добавлением к нему любого компонента;
- модификаций продуктов в процессе переработки;
- ненадлежащего хранения или использования продуктов потребителем.

И.о. директора по производству
(Главный инженер)

А. Досжанов



Effective date: 09 October 2024

To whom it may concern.

**Declaration of compliance of Polypropylene (PP) Grades
to RoHS and Packaging and Packaging Waste Requirements**

GRADES: PP H030 GP/7; PP H031 BF/7; PP H036 BF/7; PP H120 GP/7; PP H250 GP/7; PP H270 FF/7; PP H350 FF/7

We confirm that during manufacturing of the mentioned above PP grades we do not intentionally add into the products **Cadmium, Lead, Mercury, Hexavalent chromium, Polybrominated biphenyls (PBBs), Polybrominated diphenyl ethers (PBDPEs) and Phthalates such as Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), Butyl benzyl phthalate (BBP), Dibutyl phthalate (DBP) and Diisobutyl phthalate (DIBP).**

Based on the performed tests on samples, the results of **Cadmium, Lead, Mercury, Hexavalent chromium, Polybrominated biphenyls (PBBs), Polybrominated diphenyl ethers (PBDPEs) and Phthalates such as Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), Butyl benzyl phthalate (BBP), Dibutyl phthalate (DBP) and Diisobutyl phthalate (DIBP)** comply with the limits as set by:

- RoHS Directive (EU) 2015/863 amending Annex II to Directive 2011/65/EU;
- Administrative Measures for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products of 21 January 2016 (China RoHS II) and China National Standard GB/T 26572-2011;
- Directive 94/62/EC (Packaging and packaging waste, as amended) and Coalition of Northeastern Governors (US CONEG, Heavy Metals) with requirements of less than 100 ppm for total incidental Cadmium, Lead, Mercury and Hexavalent chromium.

This statement does not cover:

- any modification of the products by any addition of any other products to it;
- any modification of the products resulting from processing of the products, or;
- an inadequate use and/or storage of the products or the finished articles by the end user.

**Acting Director of Production
(Chief Engineer)**

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'A. Doszhanov', is placed over the printed name.

A. Doszhanov